
Styremøte NKF, lørdag 10. juni 2023
Møte: Maura i forbindelse med utstilling.
Til stede: Svein Clausen, Øyvind Reinartsen, Bjørn-Petter Åsheim, Svein Ødegård,
Heidi Jebsen, Arild Gundersen, Geir Klepaker, Ivar Østli og Bjørn Egeland
______________________________________________________________________

Sak 30/2023 - Protokoll/ref. styremøte,Teams, 22. mars 2023:

Referat over saker behandlet godkjent med endringer pr E-post
Referat lagt ut på NKFs side. – Eventuelle kommentarer:
NKFs protokoll/ref. fra Tinget 2023 må ordnes opp og innsendes på nytt til Brønnøysund

______________________________________________________________________

Sak 31/2023 - Post: Søknad er tilsendt LMD, om tilskuddsordning

Infobrev/søknad innsendt, med 4 vedlegg: NKFs Veileder, Selvforsyning, Angora,
NKFs Årsmelding og regnskap 2022.
Nytt utvalg skal opprettes: Produksjonsavl

______________________________________________________________________

Sak 32/2023 - Info og arbeid innen utvalgene:

A) Data: Svein Ø., orienterte om saker. Ny nettadresse er på plass: www.nkf-kanin.no
Diverse utbedringer/tillegg, under arbeid i utstillingsprogrammet
Innmelding til utstilling, hvor en åpner for det kan endres ørenr frem mot innlevering
Ny printer er innkjøpt for bruk på utstillinger til katalogutkjøring

B)  Dyrevelferd: Bjørn-Petter Å., orienterte:
NKFs Veileder bør foreligge som trykksak for utdeling. Pris innhentes

C)  PR- og info: Øyvind R., orienterte:
Oppfordre om at utstillingsarrangører tar med en «Pet-klasse for kjæle-kaniner» og
hvor Øyvind R. og Hilde N. utarbeider en «mal» for slikt opplegg,  innen 01.09.23
Opplysningsfilm om NKF, info om kaniner, utstilling, hopping, avl,  osv.,
bør realiseres som et video-produkt på You-Tube
Fra NKHF v/Hilde N., vil det komme hoppeinformasjon: Artikler til TK

D)  Sport: Heidi J., orienterte: Alle pokaler og rasekrus er nå oppdatert med graveringer 
og er under utdeling til alle «napp-vinnerne».
Neste oppgave blir å lage en digital vegg over alle pokaler og rasekrus
Utvalgets mandat ble tatt opp: Dette må fremkomme i utvalgets årsmelding

E) Nordisk Kaninstandard, Geir K., orienterte:
Digital Kaninstandard er klar for salg og en del medlemmer har betalt abonnement
Neste oppgave blir å fremskaffe bedre billed-materiell på noen raser

______________________________________________________________________



______________________________________________________________________

Sak 33/2023 - Perioderegnskap pr 31.05.2023 mot revidert budsjett:

Ivar Ø., orienterte: Pr 31.05.23  viser regnskapet «godt på pluss-siden»
Medlemstilgang er selvsagt ønskelig å kunne vært bedre.
Gravering av pokaler/rasekrus ble en «spesialpris» - kostnad: kr 10.220

______________________________________________________________________

Sak 34/2023 - Medlemssituasjon / nye medlemmer / tilbud:

A) Medlemsstatistikk pr 31.05.2023: Totalt medlemmer: 412

B) Medlemstilbud: fortsetter som før  med senior kr 400  og  junior kr 200
Nytt innmeldingsskjema for nye medlemmer legges ut på: www.nkf-kanin.no

______________________________________________________________________

Sak 35/2023 - Sentral innkreving av kontingent /
satser og andre utfordringer – sak til Tinget med lovendringer?

Kan virke som at mange foreninger/lag har dårlige rutiner vedr. oppfølging når det
gjelder påminnelse om å betale ny årskontingent.

Sentral innkreving kan være en fordel og må derved «luftes» og ses mer på, og eventuelt
legges fram på Tinget som sak.
Medlemsprogram med «automatisk betalings-varsling» undersøkes av Datautvalget
som skal se på eksisterende programvarer og hvordan dette kan løses, innen 01.09.23

______________________________________________________________________

Sak 36/2023 - TEAMS og annet
Løsning med e-post og felles dokumenthåndtering?

Forskjellige løsninger med en felles «mappe/sky» for alle dokumenter
– f.eks. en «Google-løsning» dette sjekkes opp av Datautvalget, innen 01.09.23

______________________________________________________________________

Sak 37/2023 - Status LU/NM 2024 samtale med arrangør:

Roger Skjølås orienterte om Indre Østlands LU-status pr dato:
Holterhallen, hotell Best Western Pluss, kafé/bespisning, osv.,
Informasjon om overnatting er klar til å legges ut  på: www.nkf-kanin.no

Arrangør søker om støtte. Vedtak: kr 10.000 innvilges

______________________________________________________________________



______________________________________________________________________

Sak 38/2023 - Status fra LUU/NM 2023 info fra arrangør:

Øyvind R., kom med informasjon: Det meste er OK, og annonse vil bli klar til å tas inn
i TK nr 4 som utkommer slutten på juni.

______________________________________________________________________

Sak 39/2023 - Fremtidige landsutstillinger:

Her foreligger ikke noen signaler. Datautvalget stiller seg disponible til å ta innmelding.
Bergen har tidligere gitt indikasjon på å arrangere LU-2025, ingen søknad foreligger.
Foreninger oppfordres til samarbeid omkring større arrangementer.
Alle landsutstillinger er fritatt for de ordinære utstillingsavgifter
I tillegg vil arrangører motta en støtte på kr 10.000

______________________________________________________________________

Sak 40/2023 - Momskompensasjon:

Her må det eventuelt søkes innen 1. september
Lotteri- og stiftelsestilsynet
Forenklet søknadsmodell fylles ut, og som foretas av Ivar

______________________________________________________________________

Sak 41/2023 - Utstillingsbur lagret på Mogreina:

Bur lagret på en låve til Leif Sætre, som har sendt purring flere ganger til Eidsvoll KAF om
krav på leie for lagerplass. Ikke noe svar eller tilbakemelding har skjedd.
Roger Skjølås har snakket med Jorunn Egner, som har vært å sett på bura.
Tilstanden er bra og bura har stått tørt.
Roger undersøker med Leif Sætre om en videre løsning omkring forholdet.

______________________________________________________________________

Sak 42/2023 - Annet aktuelt:

A) Neste styremøte: Forslag om Teams-møte midten av september, eller deromkring

B) Stillingsbeskrivelse / Arbeidskontrakt foreligger for:
1) Kasserer 2) Sekretær 3) Rekvisitasalg
Disse må ses på av styret om det er behov for oppdateringer, innen 01.09.23

Videre må det foreligge Stillingsbeskrivelse for:
Stambokfører og Redaktør. Forslag legges fram av styret, innen 01.09.23


